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Els primers pisos de Promusa de la Floresta es podrien lliurar d'aquí a tres anys

L'alcalde, Lluís Recoder, ha avançat que possiblement d'aquí
a tres anys es podrien començar a lliurar els primers pisos de
Promusa que es construiran a la Floresta. La modificació del
Pla General Metropolità (PGM) d'aquest districte permet ara
construir per primera vegada habitatge protegit en aquesta
zona de la ciutat.

La modificació del PGM també permet legalitzar la situació d'habitatges que l'antic document, amb data del
1976, deixava fora d'ordenació.

L'alcalde, Lluís Recoder, celebra que la modificació doni llum verd a la construcció d'habitatge públic al
districte.

Lluís Recoder: Resoldrem diferents qüestions del districte i també podrem fer-hi habitatge públic.

Valldoreix restarà com l'únic territori de la ciutat que no comptarà amb habitatge públic.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/36107.html
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